
                                                
ZÁPIS  
číslo 03/2017 

ze schůze výboru LTK  Klatovy 
konané dne 20. 04. 2017 v 18.00 hod. na kurtech LTK Klatovy 

 
Přítomni:     Jiří Stuna, Tomáš Vlček, Jiří Pšajdl, Soňa Šátralová 
                      Pavel Čihák, Jiří Tománek, Milan Janoušek, Marcela Andrlíková 
Nepřítomni: Richard Hlavsa 
Host: Stanislav Šlehofer a Dagmar Hlavsová  -  revizní komise 
Schůze výboru TK Klatovy se zúčastnilo 8  z 9 členů, tzn., že výbor byl schopen usnesení 
 
Projednáno: 
    
 
1. Na schůzi byl zvolen prezidentem oddílu Jiří Stuna a viceprezidentem Jiří Tománek.    
       
2. Hospodařením klubu a vedením účetnictví byla pověřena Marcela Andrlíková.  
 
3. Sekretáře klubu bude vykonávat Soňa Šátralová. Jejím úkolem bude evidence členské 

základny, vedení pokladny, kontrola cestovních příkazů k proplacení, vyúčtování turnajů 
atd. 

 
4. Výbor schvaluje vyplacení startovného závodním hráčům (mládež) za zimní turnaje dle 

předloženého vyúčtování v celkové částce 34.300,- Kč. 
 

5. Předání čipů k zabezpečovacímu zařízení budovy LTK členům výboru včetně předání 
informací o obsluze zařízení. 

 
6. Výbor schvaluje: 

 
a) vyvěšení třech vlajek (1 x město Klatovy, 2 x LTK Klatovy)  -  vlajky budou umístěny    

na stávající stojany pro vlajky. 
b)  umístění cedule na vstupní vrata (SOKROMÝ POZEMEK LTK, VSTUP POUZE 

PRO ČLENY LTK KLATOVY A JEJICH RODINNÉ PŘÍSLUŠNÍK, PRO 
OSTATNÍ JE VSTUP MOŽNÝ PO DOHODĚ SE SPRÁVCEM AREÁLU NEBO 
NA TEL. Č. xxxxxxxxx) 
umístění cca 3 ks cedulí ve volně přístupném prostoru kolem kurtů (SOUKROMÝ 
POZEMEK LTK KLATOVY ZÁKAZ VENČENÍ A VOLNÉHO POBÍHÁNÍ PSŮ) 

c)  koupě 40 ks podsedáků na nové židle v klubovně 
d)  koupě 6 ks systému brano na dveře (4 vstupní dveře západní a východní terasa, 2 x 

WC klubovna) 
e)  Koupě zařízení pro zesílení WIFI  -  západní terasa.  



 
7. Výbor řešil možnost nástupu správce pro areál LTK Klatovy, zejména jeho případné 

povinnosti, pravomoci a odměňování. Finální výsledek bude schválen na příští schůzi 
výboru po projednání s případným zájemcem.  

 
 
 
Klatovech 20. 04. 2017  
Zapsal: Tomáš Vlček 
   


